
Чрез: Г-н Венцислав Спирдонов 
Председател на ВТОбС
ДО: Г-н Даниел Панов
Кмет на Община Велико Търново
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От: Димитър Чолаков, Общински съветник от група “БСП за България, АБВ и 
Движение 21” във ВТОбС.

Относно: Площадка за строителни отпадъци в землището на селата 
Шереметя и Малки Чифлик.

Уважаеми г-н Кмете, на заседание на Великотърновски общински съвет на 
дата 31.03.2022г., в отговор на мое питане с вх.№2019/21.03.22г., стана ясно, че към 
края на м. Март площадката НЕ функционира.

Припомням, че в "Отчет за изпълнение на Програма за управление 2019- 
2023г. за 2021-та година", пише цитирам: "...ще започне да функционира през месец 
февруари 2022г."

Два месеца по-късно и месец след моето питане, строителни предприемачи 
продължават да сигнализират, че нямат информация по темата.

Въпросът ми е: Функционира ли площадката?

Моля за устен и писмен отговор.

18.04.2022г. С уважение:
гр. Велико Търново Димитър Чолаков


